

Drošības vārsts elektriskajiem ūdens sildītājiem AF8

AF8 - drošības vārsts ar pretvārstu elektriskajiem karstā ūdens sildītājiem.

- vārsta atvēršanas spiediens: 6,7 bar
- maksimālā temperatūra: 110 ° C
- iekšējā vītne $\frac{3}{4}$

Uzstādīšana:

Kompensācijas vārsti vienmēr jāuzstāda uz aukstā ūdens padeves virzienā, kas norādīts uz vārsta korpusa elektriskā karstā ūdens sildītāja priekšā ar maksimālo ūdens temperatūru 90 ° C un nominālo spiedienu 6 bar. Vārsti AFRISO AF4 un AF8 ir aprīkoti ar drošības vārstu, kura atvēršanas spiediens ir 6,7 bar ($\pm 0,3$ bar), pretvārstu un atgaisošanas vārstu. Pirms kompensācijas vārsta nedrīkst uzstādīt citu drošības vai slēgvārstu!

Safety valve for electric water heaters AF8

AF8 - safety valve with non-return valve for electric hot water heaters.

- valve opening pressure: 6.7 bar
- maximum temperature: 110 ° C
- internal thread $\frac{3}{4}$

Compensation valves should always be installed on the cold water supply in the direction indicated on the valve body in front of the electric hot water heater with a maximum water temperature of 90 ° C and a rated pressure of 6 bar. The AFRISO AF4 and AF8 valves are equipped with a safety valve set to an opening pressure of 6.7 bar (± 0.3 bar), a check valve and a bleed valve. No other safety or shut-off valve may be fitted before the compensation valve!

Предохранительный клапан для электрических водонагревателей AF8

AF8 - предохранительный клапан с обратным клапаном для электрических водонагревателей.

- давление открытия клапана: 6,7 бар
- максимальная температура: 110 ° C
- внутренняя резьба $\frac{3}{4}$

Компенсационные клапаны всегда следует устанавливать на подачу холодной воды в направлении, указанном на корпусе клапана перед электрическим нагревателем горячей воды, с максимальной температурой воды 90 ° C и номинальным давлением 6 бар. Клапаны AFRISO AF4 и AF8 оснащены предохранительным клапаном, настроенным на давление открытия 6,7 бар ($\pm 0,3$ бар), обратным клапаном и выпускным клапаном. Никакой другой предохранительный или запорный клапан не может быть установлен перед компенсационным клапаном!